
Protokoll styrelsemöte Äppelbo Östra VVO 20210209 

Närvarande: Fredrik Geidnert, Tom Björns, Leif Hed, Jessica Geidnert, Fredrik Tällberg, Tony 

Albinsson, Lars Nises 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Val av justeringsmän 

Till justeringsmän valdes Tony Albinsson, Lars Nises 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Lästes upp och lades till handlingarna. 

 

4. Uppföljning av jakten 2020-2021 

 

Noltjärnslaget Ute två gånger på efterjakt. Sköt en ko. Sämre 

tillgång med älgar då mot ordinarie jaktvecka. Totalt 

skjutet 2 tjurar, 2 kor och 3 kalvar. 

Sågenlaget Ingen efterjakt. Sköt en kalv mer än ordinarie 

tilldelning. Därför beslutades om ingen efterjakt. 

Totalt 2 tjur, 1 ko och fyra kalvar. Älgtillgången 

verkar vara hög om man ser till betesskadorna som 

är nya på marken. 

Råbergslaget Hade flertalet efterjakter. Sköt 1 ko och en kalv på 

efterjaken. Bättre tillgång på älg på efterjakten än 

under ordinarie jaktvecka. Totalt skjutet 2 tjurar, 2 

kor och 3 kalvar. 

Hummelbergslaget Ut på en efterjakt utan resultat. Sämre med älg på 

efterjakten än på ordinarie jaktvecka. Totalt skjutet 

3 tjurar, 1 ko och 3 kalvar. 

 

5. Övriga frågor 

• Tom har fått nya uppdaterade listor från lantmäteriet. Dock var de röriga och 

han har begärt att få en samlad lista på alltihop. 

• Det kommer troligtvis ett förslag på att skötselområden på norra sidan av 

älven kommer att slås ihop och påverkar då Äppelbo Östra VVO och 

Noltjärnslaget. Förhoppningen blir att det då kommer in en mer driven 

ordförande som förmedlar info på ett bättre sätt än det är nu. 

• Lars Nises håller på att ordna med saltstenar och frågade vilken sort vi vill ha. 

Det beslutades att vi tar vanliga naturella.  

• Tony meddelade att det finns ter tunnor kvar av foder. Så det behöver 

beställas mer till nästa vinter. Fredrik Geidnert får uppdrag att kolla upp 



leverantör. VVO skall betala Kristina Brandt för att hon krossar havre. Tom 

betalar ut 500:- till henne. 

• Årsmötet beslutades till 27 juni kl 15:00 

 

6. Nästa möte 

20 april kl 18:00 

 

 

 

 

 

 

7. Mötet avslutas 

    

Leif Hed, Ordförande   Jessica Geidnert, sekreterare 

Justeras: 

 

 

Lars Nises    Tony Albinsson 


